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Protokół Nr XXXI/2016 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 14 listopada 2016 r.  
 

 

Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 10.45. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 

Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Edward Przytuła– Zastępca Wójta Gminy, pan 

Bogusław Mrozowski – asystent Wójta jak listy obecności stanowiące załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXXI/204/16 do Nr XXXI/209/16. Uchwały 

podjęto w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni – Halina Aly Amer, Jerzy Cukrowski, Rafał Król.  

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XXXI sesji Rady 

Gminy. Serdecznie powitał panie i panów radnych, władze gminy na czele z 

panem Zastępcą Wójta. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające 

quorum do podejmowania uchwał. Obecnych jest 12 radnych. Odczytał 

proponowany porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji dodatkowego punktu jako pkt. 8 „Informacja o złożonych 

oświadczeniach majątkowych”. Zapytał pana Zastępcę Wójta czy zgadza się na 

wprowadzenie tego punktu do porządku obrad.  

Pan Zastępca Wójta wyraził zgodę. 

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Za: 12, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wniosek przyjęto do realizacji. Punkt 

wprowadzono do porządku obrad.  

Następnie pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają uwagi względnie 

propozycje do porządku obrad. Uwag nie wniesiono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. Za: 12. 

Porządek został przyjęty. 
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Porządek obrad sesji po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2016 - 2030. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

organizacyjnej i administracyjnej jednostek organizacyjnych Gminy 

Klimontów zaliczonych do sektora finansów publicznych oraz zmiany 

statutu ZEASiP. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej w 

Rybnicy.  

7. Udzielenie pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego.  

8. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że wiadomo mu jest, iż dzisiaj przed sesją 

odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowej i pani Skarbnik zmiany tłumaczyła, 

ale nie wszyscy radni są członkami tej komisji; dlatego poprosił panią Skarbnik o 

krótkie wyjaśnienia.  

Pani Skarbnik Sobolewska wyjaśniała zmiany w budżecie gminy. 

Po wyjaśnieniach pani Skarbnik pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają 

pytania. Pytań nie zgłoszono. Następnie poprosił o opinię Komisję Budżetową. 

Opinia Komisji Budżetowej: 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje zmiany w budżecie gminy na 2016 r. i zmiany w Wieloletniej Prognozie 

finansowej Gminy Klimontów na lata 2016 – 2030. 
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Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał go pod 

głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXI/204/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. została 

podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały, a następnie poddał pod 

głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXI/205/16 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2016 – 2030 została podjęta i jest 

załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Komisję Budżetową o przedstawienie opinii.  

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

organizacyjnej i administracyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Klimontów 

zaliczonych do sektora finansów publicznych oraz zmiany statutu Zespołu 

Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół i Przedszkola w Klimontowie.  

Pani Skarbnik Sobolewska wyjaśniła, że w przyszłości ZEASiP obsługą objąć 

może także jednostki typu GOK czy Biblioteka. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały, a następnie poddał pod 

głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXI/206/16 w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej, 

organizacyjnej i administracyjnej jednostek organizacyjnych Gminy Klimontów 

zaliczonych do sektora finansów publicznych oraz zmiany statutu Zespołu 

Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół i Przedszkola w Klimontowie została 

podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  
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Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Wyjaśnienia złożył pan Przytuła, Zastępca Wójta.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta wyjaśnił, że chodzi o wykup gruntu o powierzchni 

0,0600 ha od pana Pawła Leśniewskiego pod budowę ujęcia wody. Koszt 

zakupu to 500 zł plus koszty wyceny plus koszty zawarcia aktu notarialnego.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi odnośnie 

projektu uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały, a następnie poddał pod 

głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXI/207/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej została 

podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Komisję Budżetową o przedstawienie opinii.  

Pan radny Gwizdoń – Na Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy 

omawialiśmy projekty uchwał i pozytywnie zaopiniowaliśmy zarówno zmiany w 

uchwałach w sprawie udzielenia pomocy finansowej jak i zakup gruntu w 

Rybnicy. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały w sprawie zmian w uchwale 

Nr XXX/202/16 , a następnie poddał pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXI/208/16 w sprawie zmian w uchwale Nr XXX/202/16 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 6 października 2016 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego została podjęta i jest 

załącznikiem do protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały w sprawie zmian w uchwale 

Nr XXIV/165/16 , a następnie poddał pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXXI/209/16 w sprawie zmian w uchwale Nr XXIV/165/16 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy 
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finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego została podjęta i jest 

załącznikiem do protokołu.  

Pani Skarbnik Sobolewska wniosła o dopisanie do treści statutu ZEASiP w § 7 

dodatkowego punktu, że ZEAS zajmuje się obsługą zadania w zakresie udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych szkół, przedszkoli prowadzonych przez osoby 

prawne inne niż gmina.  

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Za: 12, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Wniosek przeszedł. Dopisano punkt do statutu ZEASiP. 

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał protokół z otwarcia oświadczeń 

majątkowych radnych Gminy Klimontów złożonych w terminie do 30 kwietnia 

2016 r. według stanu na dzień 31 grudnia 2015 r. Poinformował także radnych , 

że Naczelnik Urzędu Skarbowego w Sandomierzu dokonał analizy oświadczeń 

majątkowych radnych i zgłosił uwagi do niektórych oświadczeń. Poprosił radnych 

o zapoznanie się z tymi uwagami w biurze Rady Gminy i złożenie korekt. 

Następnie poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków. 

Wolne wnioski zgłosili w kolejności jak niżej: 

Pan radny Gwizdoń zapytał o możliwość zamontowania progu zwalniającego 

koło wejścia do Gminnego Ośrodka Kultury i Przedszkola Sióstr Imienia Jezus, bo 

kierujący bardzo ostro wjeżdżają w tę ulicę, a tam później się ona zwęża. Jest tam 

niebezpiecznie. 

Pani radna Hakamäki podziękowała za rozwiązanie problemu przystanku busów 

i autobusów koło bóźnicy i zabezpieczenie schodów synagogi. Poprosiła o 

rozwiązanie problemu parkowania samochodów na ul. Osieckiej.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że powiat nie wyraził zgody na to. 

Pan radny Borycki poprosił o przyspieszenie prac związanych z poszerzeniem 

drogi w Olbierzowicach od kościoła do cmentarza. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że idzie to do rzeczoznawcy, bo my 

będziemy kupować od pani, a pani będzie kupować od nas. Propozycja Starostwa 

jest taka, żeby rozszerzyć asfaltem, ale my się na to nie godzimy. Musi być 

krawężnik. 
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Pan radny Bargiel powiedział, że fajnie, że Zakład Gospodarki Komunalnej usunął 

ten kibel na ul. Sandomierskiej i mieszkańcy pytają czy będzie tam trawa zasiana.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że nie. Tam będzie plac zabaw i 

siłownia. Rusza składanie wniosków o rewitalizację dla 13 miast powiatowych. 

Pierwsza transza to 120 000 000 zł, reszta – sto kilka milionów pozostaje dla 

gmin. Nabór dla gmin prawdopodobnie będzie w IV kwartale 2017 r.  

Pan radny Bargiel powiedział, - Ale takie kosmetyczne zmiany byłyby tam na 

przykład do 3 maja 2017 r. i żeby ta trawa była tam zasiana.  

Pan radny Rębacz, zgłosił tragiczny wjazd do ośrodka zdrowia w Klimontowie. Co 

najmniej dwa razy w tygodniu jeździ z synem do ośrodka i wjazd jest tragiczny. 

Panie Wójcie niezależnie czyja jest to droga tam trzeba dowieźć przyczepę grysu 

doraźnie.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, - Zobaczymy, może na Zakładzie 

będą jeszcze płyty to grupa interwencyjna by je położyła na tej drodze. Ale to są 

sprawy grudniowe. Prosimy o cierpliwość. Dużo jest tych prac.  

Pani radna Berbeś zgłosiła rozjechanie drogi koło jej posesji w Pęchowie przez 

samochody wywożące drzewo z lasu.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że wie o tym i tam zostanie 

dowieziony niesort. 

Pani radna Krasowska zapytała czy pan Wicewójt pamięta o jej schodach.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że zgłoszenie jest zapisane w 

notesie i czeka w kolejce na realizację.  

Pan radny Bargiel zapytał jak skończyła się sprawa sprzedaży nieruchomości 

poszkolnej w Olbierzowicach.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że był jeden kupiec, ale był on 

nierealny. Odbył się pierwszy przetarg, nikt się nie zgłosił, teraz będzie drugi i 

dopiero potem mogą być negocjacje. Pojawiła się możliwość zagospodarowania 

budynku taka, że Starostwo Powiatowe chce budować Dom Pomocy Społecznej 

w Łoniowie, ale otrzymali informację, żeby rozejrzeć się za jakimś budynkiem do 

remontu. I może uda się zainteresować naszym budynkiem.  

Pan radny Ciach zgłosił konieczność położenia krawężników na ul. Partyzantów 

koło posesji pani xxxxxxx, żeby woda płynęła krawężnikami koło niej i dalej 

spłynęła na łąki.  
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Pan radny Gwizdoń zapytał o przepust.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że pan prosił o wyrozumiałość, bo 

jak jest pogoda to robią drogi. Na 100 % to zrobi, tylko prosił o wyrozumiałość. 

Są na naszym terenie, bo robią Zakrzów i czeka w kolejce Rybnica.  

Pan radny Bargiel zapytał czy nie pasowałoby zrobienie pasu środkowego na 

drodze od krzyżówki w Górkach w górę przez Nową Wieś.  

Pani radna Krasowska zgłosiła, że niszczeje remiza w Ossolinie.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta odpowiedział, że składany był wniosek na Ossolin 

zamek plus remiza, ale nie przyznali środków. Od grudnia jest nowy nabór. 

Będzie zmniejszony kosztorys, bo tam najwięcej można dostać 500 000 zł i 

obecnie nam to przekracza, ale rewitalizacja to rok 2019.  

Pan radny Bargiel zgłosił potrzebę zamontowania lampy.  

Pan Zastępca Wójta odpowiedział, - Jak byśmy robili wszystko nowe to ten 

budżet wystarczyły tylko do marca. Fajnie, żeby wszędzie się świeciło ale 

pomalutku.  

Pan radny Orłowski zapytał, - Czy nie lepiej postawić lampy parkowe zasilane w 

energię słoneczną w tych trudnych miejscach jak Ossolin ?.  

Pan Zastępca Wójta odpowiedział, - Część słupów jest nasza a część 

energetyków i czy nas będzie stać to wykupić naraz. Trzeba się uzbroić w 

cierpliwość. Od 1 grudnia będą przyjmowane wnioski o finansowanie inwestycji 

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Kosztorys budowy wodociągu 

w Nawodzicach jest na 6 000 000 zł. Będziemy próbować to poprawić. Jest tam 

w projekcie zaplanowane 3 przepompownie i 2 zbiorniki ciśnieniowe jeden w 

Rybnicy za 800 000 zł i jeden w Nawodzicach za 900 000 zł a pomoc może być 

tylko w kwocie 2000 000 zł. Liczyliśmy, ze jak da się te zbiorniki wyrzucić to uda 

się zrobić jeszcze wodociąg w Ułanowicach, ale nie wiadomo.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 

dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamkniecie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 


